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A political organisation set up in 1949, the Council of Europe works to promote democracy and human rights 
continent-wide. It also develops common responses to social, cultural and legal challenges in its 46 member states. 
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Council of Europe Secretary General to visit Moscow and Kyiv 
 
Strasbourg, 25.04.2007 - The Secretary General of the Council of Europe, Terry Davis, 
flew today to Moscow, where he will pay his respects to Boris Yeltsin, the deceased 
former President of Russia. Under Mr Yelstin’s Presidency, Russia became a member of 
the Council of Europe in 1996.  
 
Later in the afternoon Terry Davis will travel to Kyiv for a working visit, at the invitation of 
President Yuschenko, and will continue the dialogue with the leaders of the country. In 
the last two weeks the Secretary General has met in Strasbourg Prime Minister 
Yanukovich, Speaker of Parliament Moroz and senior envoys of President Yuschenko. 
Tomorrow in Kyiv, the Secretary General will also meet the leaders of the opposition, the 
Ukrainian delegation to the Parliamentary Assembly of the Council of Europe and 
representatives of civil society. 
 
Relations with the Council of Europe and the assistance and co-operation activities of 
the Organisation in Ukraine will be high on the agenda of the meetings.   
 
 
 
 
Visite du Secrétaire Général du Conseil de l'Europe à Moscou 
et à Kiev 
 
Strasbourg, 25.04.2007 -Terry Davis, Secrétaire Général du Conseil de l'Europe, s'est 
envolé ce matin pour Moscou, où il rendra hommage à Boris Eltsine, l'ex-Président 
russe décédé. C'est sous la présidence de celui-ci que la Russie est devenue, en 1996, 
membre du Conseil de l'Europe. 
 
Dans l'après-midi, le Secrétaire Général se rendra à Kiev pour une visite de travail à 
l'invitation du Président Iouchtchenko et poursuivra le dialogue avec les dirigeants 
ukrainiens. Ces quinze derniers jours, le Secrétaire Général a rencontré à Strasbourg le 
Premier Ministre Viktor Ianoukovitch, le Président du Parlement Alexandre Moroz et de 
hauts représentants du Président Iouchtchenko. Demain, le Secrétaire Général 
s'entretiendra aussi à Kiev avec les chefs de l'opposition, avec la délégation de l'Ukraine 
à l'Assemblée parlementaire du Conseil de l'Europe et avec des représentants de la 
société civile. 
 
Les relations avec le Conseil de l'Europe et les activités d'assistance et de coopération 
de l'Organisation en Ukraine figureront en tête de l'ordre du jour de ces réunions. 
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